
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 21. august 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1297 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1297:  

”Er ministeren enig i, at der i årene fra 1983 til 1995 skete en stigning på 36 

procent i antallet af fødte børn og at disse børn i denne tid når den alder, hvor 

man gennemsnitligt begynder at få børn - og at vi som følge heraf vil opleve et 

stigende behov for fertilitetsbehandling? Hvilke initiativer tænker ministeren at 

iværksætte for at ruste de offentlige fertilitetsklinikker i Danmark til at løfte 

denne stigning i behandlingsbehovet?” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet om bidrag fra Sund-

hedsdatastyrelsen og Sundhedsstyrelsen. 

 

Ministeriet forventer at besvare spørgsmålet primo oktober. 
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